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	Problems With Wireless Networks and Solutions for Cell Phones     

We are seeing fewer wires now, thanks to the introduction of wireless networks. Cell phones have already replaced landlines to a great extent and WI-FI is on the verge of overtaking wired networks.

There are many reasons why so many people are welcoming this service with open arms. Some advantages of wireless networks are:

· Give mobility to the device, which is in fact the biggest benefit.


	Проблемы с беспроводной сетью и решения для мобильных телефонов     

Мы стали видеть меньше проводов благодаря введению беспроводных сетей. Мобильные телефоны в значительной степени заменили стационарные, а WI-FI вот-вот заменит проводные сети.

Есть много причин, по которым столько людей принимают это обслуживание с распростертыми объятьями. Вот некоторые преимущества беспроводных сетей:

• Дают возможность менять положение устройства, что наиболее выгодно.




